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Vragen ex art. 41 RvO 

Houd het bomenkapitaal in balans

17 mei 2023

Geacht college,

Naar aanleiding van de door de gemeente aangevraagde kapvergunning voor 96 bomen en 
het interview met wethouder Scheepers daarover in de Gooi en Eemlander vragen wij u het 
volgende.

Bij de behandeling van het Programma Groen spraken wij over de intrinsieke economische 
waarde van bomen; een belangrijk publiek kapitaal dat gelet op de met de jaren stijgende 
vervangingswaarde niet te verwaarlozen is. Met het oog daarop zou een (economische) 
waardebepaling worden uitgevoerd van met name het publieke beheerde bomenbestand (zie 
A22-108). 

Vraag 1
Zou het een goed idee zijn om als pilot een waardering te maken van de waarde van de 96 
bomen die op de planning staan om gekapt te worden en daarnaast een overzicht van de 
waarde van de bomen die daarvoor (deels) in de plaats komen, opdat het kapitaalverlies van 
deze bomenkap duidelijk wordt?

Vraag 2
Bent u bereid te onderzoeken waar zoveel nieuwe bomen geplant kunnen worden dat het 
kapitaalverlies van de 96 bomen volledig gecompenseerd wordt? 

Uw reactie zien wij met belangstelling tegemoet. 

Rob Docter


